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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

Tel.: 8350-100 

Fax.: 8350-102 

 

  

 

  

Štev.: 032-0001/2010 

  

 

Z A P I S N I K 

 

1.  izredne seje Občinskega sveta občine Loški Potok, ki je bila v petek, 19. 07. 2013, ob 

19.00 uri  v pisarni župana Občine Loški Potok, Hrib 17. 

 

Sejo sveta je vodil Janez Novak, župan. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:    Janez Novak 

 

b) člani občinskega sveta:  Jakob Bartol      

     Jan Debeljak      

     Janko Debeljak                                    

Aleš Knavs  

Maks Lavrič      

 Matjaž Pajnič 

       

b) opravičeno odsotni:  Romana Lavrič 

Stanislav Mišič 

Peter Rus  

       

c) ostali prisotni:   Viljem Vesel - direktor občinske uprave  

     Vinko Košmerl - višji svetovalec za družbene dejavnosti 

     Ivanka Novak – svetovalec za proračun 

     Mojca Lavrič -  svetovalec za splošne zadeve 

 

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bila seja sklepčna. 

 

Župan je  po pozdravu vseh prisotnih obrazložil, da je bil sklic izredne seje potreben, ker so 

potrebne usmeritve za nadaljnje delo pravne pisarne, ki jo je občina pridobila v zvezi z 

reševanjem nekaterih aktualnih zadev. Predlagal je dnevni red, ki so ga člani občinskega sveta 

prejeli z vabilom na sejo. Svetniki nanj niso imeli pripomb in soglasno je bil sprejet  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Obravnava predloga strokovne komisije o nadaljnji  usmeritvi enote Doma starejših občanov  Hrib 

– Loški Potok   (ESA: 122); 

2. Obravnava predloga strokovne komisije o nadaljnji usmeritvi KTC – Kulturno turističnega centra 

Hrib 14 (ESA: 123) 

3. Obravnava predloga ureditve spomenika javno znanim osebnostim iz naše občine  (ESA: 124) 
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Ad 1. OBRAVNAVA PREDLOGA STROKOVNE KOMISIJE O NADALJNJI  USMERITVI 

ENOTE DOMA STAREJŠIH OBČANOV  HRIB – LOŠKI POTOK   (ESA: 122) 

 

Obrazložitev je podal župan g. Janez Novak. Na osnovi mnenja 16. redne seje občinskega sveta 

je imenoval komisijo, ki naj bi podala usmeritve za nadaljnje delovanje enote DSO v Loškem 

Potoku. Komisija je mnenja, da bi bilo najprimernejše, da bi bil dom v Loškem Potoku 

samostojen. Po opravljenih sestankih na ministrstvu za delo, družino, socialne zadeve in enake 

možnosti lahko ugotovimo, da ministrstvo v letu 2013 ne bo izdajalo soglasij za delovanje novih 

domov. Tako soglasje bodo izdali prihodnje leto 2014 in sicer domovom, ki že delujejo – tako 

kot naš DSO. Zato so na ministrstvu predlagali, da občina in DSO Grosuplje podaljšata pogodbo 

o upravljanju doma v Loškem Potoku z DSO Grosuplje do 31. 12. 2014. Predlog pogodbe je bil 

posredovan z gradivom za sejo. 

V razpravi, je g. Viljem Vesel povedal, da posreduje mnenje g. Petra Rusa, da bi morali v 

pogodbo z DSO Grosuplje vnesti določbo, da bi moralo vodstvo DSO skrbeti, da bi bili obe enoti 

DSO (Grosuplje in Loški Potok) enakomerno zasedeni glede na razpoložljive kapacitete. 

 

Člani občinskega sveta so soglasno sprejeli 

 

S K L E P A : 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok se seznani z osnutkom najemne pogodbe med 

Občino Loški Potok in DSO Grosuplje in z njim soglaša ter naloži županu, naj izvede 

ustrezne postopke za oddajo nepremičnine v najem in nadaljuje postopek ustanovitve 

samostojnega zavoda. V 5. člen osnutka najemne pogodbe se popravi veljavnost od 1. 1. 

2014 do 31. 12. 2014. 

 

 V pogodbo z DSO Grosuplje se vnese določbo, da mora vodstvo DSO Grosuplje 

skrbeti, da bosta obe enoti DSO (Grosuplje in Loški Potok)  enakomerno zasedeni 

glede na razpoložljive kapacitete. 

 

 

Ad 2. OBRAVNAVA PREDLOGA STROKOVNE KOMISIJE O NADALJNJI USMERITVI 

KTC – KULTURNO TURISTIČNEGA CENTRA HRIB 14 (ESA: 123) 

 

Obrazložitev je podal župan, g. Janez Novak. Razložil je, kako potekajo aktivnosti v zvezi z 

usposobitvijo stavbe KTC Hrib 14 za obratovanje. Komisija, ki jo je imenoval župan z namenom, 

da pripravi predloge za nadaljnjo organiziranost KTC Hrib 14 je mnenja, da bi bila najprimernejša 

oblika delovanje te stavbe kot javno – zasebno partnerstvo, s katerim bi se KTC predalo 

koncesionarju v brezplačno uporabo, ta pa bi moral izvajati s pogodbo določene obveznosti; po 

določenem času bi bil koncesionar dolžan občini plačevati tudi koncesijsko dajatev. Koncesionar 

bi moral v prijavi s poslovnim načrtom dokazati, da je sposoben izvesti investicijo.  

Pred dokončno opredelitvijo samega razmerja in oblike javno-zasebnega partnerstva bi bilo treba 

najprej ugotoviti, za kakšen namen je mogoče uporabiti obstoječo stavbo ter določiti vsaj 

minimalne zahteve na področju razvoja turizma in cilje, ki bi jih bilo treba doseči. Po mnenju  g. 

Vilija Pernerja (CPA Perner d. o. o.) so možnosti ureditve pravnega statusa za delovanje KTC 

Hrib 14 naslednje: 

1. režijski obrat, 

2. javni zavod, 

3. javno-zasebno partnerstvo, 

4. podelitev koncesije za izvajanje dejavnosti pravni ali fizični osebi, 

5. kombinacija posameznih oblik glede na vrste in po posameznih dejavnostih centra. 

 

Občinski svet je soglasno sprejel 
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S K L E P A : 

 

 Občinski svet občine Loški Potok sprejme sklep, da se pristopi k oblikovanju razpisne 

dokumentacije; s strokovnimi sodelavci. 

 

 Razpisna dokumentacija se pripravi za večletni NAJEM stavbe pod zahtevanimi pogoji 

v razpisni dokumentaciji. 

 

 

Ad 3.  OBRAVNAVA PREDLOGA UREDITVE SPOMENIKA JAVNO ZNANIM 

OSEBNOSTIM IZ NAŠE OBČINE  (ESA: 124) 

 

Poročilo je podal župan, g. Janez Novak. Ob ureditvi okolice KTC Hrib 14 je bil s strani 

projektantskega podjetja AREALINE iz Postojne predvideno, da bi bila v gornjem delu 

zemljišča nad regionalko parkirna mesta, pod njimi pa naj bi v spodnjem vogalnem delu postavili 

neko spominsko obeležje; brez točne definicije.  Po posvetu z ravnateljem šole in mnenjem 

kolektiva osnovne šole in posvetu z nekaterimi znanimi osebnostmi s področja kulturne 

dejavnosti iz Ribnice se je izoblikovalo stališče, da bi bilo primerno postaviti spominsko 

obeležje širše znanim občanom (kulturnikom, znanstvenikom itd.). Na osnovi teh mnenj  je 

župan za oceno zaprosil tudi akademskega kiparja doc. mag. Jurija Smoleta. Njegovo mnenje je 

bilo priloženo gradivu za sejo in iz njega je razvidna tudi predvidena cena postavitve spomenika, 

ki naj bi ga odkrili 1. maja 2014, s čimer bi bila ureditev občinskega centra zaključena. Sprejem 

predlaganega sklepa je potreben zato, da bo postavka ob sprejemu rebalansa proračuna lahko 

uvrščena v le-tega. 

Sledila je daljša razprava. G. Viljem Vesel je posredoval mnenje g. Petra Rusa, občinskega 

svetnika, da ni smiselno, da se postavi dva prazna podstavka, kot je s projektom predvideno. 

Svetniki so predlagali tudi, da kipi ne bi bili uliti iz brona, saj je ta kovina trenutno zelo 

dragocena in obstaja možnost, da bi kipe kdo ukradel z namenom prodaje. Sledila je daljša 

razprava o možnosti alternativnih materialov iz katerih bi bile skulpture. 

Ob koncu obravnave sta bila soglasno sprejeta 

 

S K L E P A : 

 

 Občinski svet občine Loški Potok sprejme sklep, da se postavi spominsko obeležje 

zaslužnim občanom. 

 

 Z namenom postavitve spominskega obeležja se seznani društva v občini.  Seznani se jih 

tudi s predlogom, ki ga je pripravil g. Jurij Smole. Zaprosi se jih, da podajo svoja 

mnenja glede predvidenega spominskega obeležja in ev. predloge, če z obeležjem, kot je 

predvideno, ne soglašajo. S pridobljenimi mnenji se občinski svet seznani na naslednji 

redni seji. 

 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila zaključena ob 20.45 uri. 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet občine Loški Potok: 

                       Župan: 

Mojca Lavrič             Janez Novak, ing.  


